
ÚVODNÍ SLOVO

Nečekáme statistiky, 
hledáme nápady

Jirkovské noviny

04/2017

Obsah

4 Město ocenilo školáky
5 Přibudou parkovací místa
6 Jirkov má své medaile
7 Rozhovor s místosta- 

rostkou
8, 9 Kultura, pozvánky 
10,11 Co dělají naši školáci
13 Z kroniky města (1967)
14 Blokové čištění 
16,17 Zprávy z obcí 
18,19 Jirkovský sport 
20 Kulturní servis

Veřejné zasedání

Nejbližší veřejné zasedání 
zastupitelstva se koná 
19. dubna. Začíná ve 14 hodin 
v zasedací místnosti městské
ho úřadu.

PSALI JSME...

... před dvaceti lety 
Budeme se koupat 
ve studené vodě?

Bytová výstavba ve městě Jirko
vě je jednou z nejmladších v okre
se. Přesto již dochází v některých 
oblastech ke špatným dodávkám 
teplé užitkové vody. Příčinou to
hoto stavu je pozinkované potru
bí, které je staré zhruba 10-12 
let a již je značně zarostlé. Tím je 
omezeno množství průtoku vody 
a zdaleka již nedosahuje projek
tem předepsané hodnoty. Jedná 
se hlavně o cirkulační potrubí, 
které zajišťuje neustálý ohřev 
vody v systému.

Kritická situace nastala ve třech 
oblastech města. Z tohoto důvodu 
jsme se v letošním roce rozhodli 
vyčlenit z údržby značnou část fi
nančních prostředků na odstraně
ní tohoto problému v nejhorších 
lokalitách.
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Od dnešního dne až do konce 
roku bude polovina jedné strany 
v Jirkovských novinách věnovaná 
průzkumu. Nebo anketě, chcete-li. 
Jednoduše řečeno - chceme znát 
vaše názory, pohledy či nápady.

Návrh na průzkum mezi Jirko- 
vany vzešel z komise pro rozvoj 
města. Proto je základní téma 
dané otázkou „Co si vlastně lidé 
pod pojmem rozvoj města před
stavují?“

Ne že bychom nevěděli, jak 
naše město rozvíjet. Nejsme hlou
pí a v Jirkově žijeme. Ale nejsme 
ani zaslepení nějakou úřednickou 
pýchou. Víme, že jsou mezi vámi

... před deseti lety
Radnice plní slib

Nakládání s městským rozpo
čtem bude v Jirkově průhlednější 
než dosud. Právní odbor posvětil 
jeden z volebních slibů současné 
koalice - zprůhlednit nakládání 
s veřejnými penězi. Od nynějška 
bude veřejnost znát podrobnosti 
výběrových řízení na zakázky pro 
město. Na internetových strán
kách města bude к nahlédnutí se
znam oslovených i přihlášených 
firem, plánovaných hodnot zaká
zek a cenové nabídky firem.

„Dostojíme slibu a zároveň i za
bráníme spekulacím, že město 
protěžuje nějakou firmu,“ vyjádřil 
se místostarosta Jaroslav Cingel. 
Neprůhlednost výběrových řízení 
v České republice obecně kriti
zuje i organizace Transparency 
International, která zkoumala ko
rupční prostředí v zemi.
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i lidé, kteří mají dobré nápady, 
zdravý úsudek a zajímavé po
střehy. Nemají ale chuť nebo čas 
chodit na zasedání zastupitelstva, 
objednávat se ke starostovi nebo

VAŠE DOTAZY - NAŠE ODPOVĚDI

Aktuálně

psát maily se svými nápady úřed
níkům. Možná ale, když slušně 
požádáme a zeptáme se...

Nebojte se velkých dotazníků, 
jejichž vyplňování by zabralo celé 
odpoledne. Víme, že na takové 
byste se nám vykašlali. Jak píši 
v titulku - nečekáme statistiky, 
hledáme nápady. Každý měsíc 
vám položíme tři nebo čtyři otáz
ky ke konkrétnímu tématu. Je na 
vás, jestli к němu máte co říct a 
řeknete nám to.

Berte naše malé anketní lístky 
(a také anketní otázky na webu či 
facebooku) jako slušnou a upřím
nou prosbu. Škarohlídi už určitě 
bručí, že takové ankety nikdy 
к ničemu nejsou. Já zase říkám, 
že zeptat se nikdy neuškodí...

Josef Dušek, redaktor JN

V. Hutyrová: Dobrý den, bylo by možné, aby se s blokovým čiště
ním začínalo až v osm? V klidu bychom odvezli děti do školy a odjeli 
s auty do práce. Není nic lepšího (při současné situaci s parkováním 
ve středu města), než když v 7:05 stojí и auta strážník a vyhrožuje 
odtahem... Kdyby bylo večerkám přeparkovat, tak neřeknu....

Odpověď města: Pokud bychom s čištěním začali později ráno, 
končili bychom také později odpoledne. A vznikl by jiný problém - ne
měli by kde zaparkovat lidé, kteří se vracejí z práce. V minulosti se 
takto zjistilo, že ranní začátek blokového čištění vyhovuje většině lidí 
(i když ne úplně všem, samozřejmě), čemuž se snažíme přizpůsobit.

Co se týče nedostatku parkovacích míst, to je problém asi všech 
měst. V Jirkově letos plánujeme výstavbu zhruba dvou stovek nových 
parkovacích míst v pěti lokalitách, včetně středu města).

Jitulle Vrtulle: Mohl by nám někdo odborný 
vysvětlit, proč je nový chodník ve Studentské 
ulici ukončen v půlce ulice?

Odpověď města: Dobrý den, chodník bude 
pochopitelně pokračovat. Navazující část se 
začne stavět v rámci rekonstrukce Dvořákovy 
ulice, která začne letos v létě. V rámci rekon
strukce Studentské ulice nebylo možné stavbu chodníku zakončit 
přímo na hraně ulic (ovlivňují to další stavby v místě a okolí - trakční 
vedení, veřejné osvětlení, ostrůvek и přechodu pro chodce), proto 
bude navazovat při letošní akci.
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